
Børne- og Undervisningsudvalget

Til: Børne- og undervisningsministeren

Dato: 25. april 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BUU alm. del

Spørgsmål 248
På samrådet den 18. april 2024, om BUU alm. del – samrådsspørgsmål E-G, udtalte 
ministeren, at det er KL, der har foreslået regelforenklingen om at droppe opgørelsen 
af normeringer på institutionsniveau, og at KL i den forbindelse har været i dialog med 
kommunerne om, hvilke regelforenklinger de ønsker. Kan ministeren redegøre for, hvor-
dan KL har indhentet denne information fra kommunerne, og om det er korrekt, at det 
er kommunerne selv, der har ønsket, at man dropper opgørelsen af normeringer på 
institutionsniveau? Baggrunden for spørgsmålet er, at flere kommuner er i gang med at 
skabe øget gennemsigtighed på institutionsniveau. For eksempel er Aalborg Kommune i 
gang med at forsøge sig med praksisberegneren, et redskab ministeriet har foranlediget 
VIVE til at udvikle.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Helene Liliendahl Brydensholt (ALT).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på helene.brydensholt@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Karina Adsbøl
formand
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